
En toch jeukt het 

 

De verkiezingscampagne ligt op stoom. Ook in Muiden. De verschillende kranten en folders lezend 

begint het toch te jeuken. Voor ons aanleiding ons af te vragen hoe ons verkiezingsprogramma er uit 

zou zien als wij zouden hebben meegedaan aan de verkiezingen.  

Terugkijkend op de afgelopen periode van bijna vijf jaar kwamen we al snel tot de conclusie dat we 

gewoon zouden zijn doorgegaan op de ingeslagen weg. Blijven investeren in de gemeente. Blijven 

doorgaan met het inhalen van achterstallig onderhoud. Er waren (en er zijn nog) talloze zaken in 

Muiden en in Muiderberg die door verschillende colleges zijn verwaarloosd. Geld aanwenden om deze 

zaken te lijf te gaan vinden  wij echt wat anders dan geld over de balk smijten. 

Met verbazing overzien we de negatieve reacties van verschillende partijen in de gemeente op het mede 

door ons ingezette beleid. Het is allemaal zo zuur en zo venijnig. Kortom zo negatief. Het is daarom 

des te verbazender omdat dezelfde partijen zo dicht bij onze uitgangspunten staan. En soms zelfs een 

alinea na het neersabelen aan de haal gaan met de typische VIB-slogans als 'de Maat van Muiden' en 

'kijken naar wat het gebied aankan'.  

Uitgaan van de eigen kracht lijkt ons toch het belangrijkst. De keuze van de kiezer in 2006 wordt door 

D66 in het gemeentelijk informatieblad neergezet als een gijzeling. Zegt dat iets over ons? Over D66? 

Of zegt D66 hier iets over u, de kiezer. Ook oppositie voeren moet je tot eer strekken!  

 

Het is net of de klok weer vier jaar is teruggezet en men doorgaat waar men in maart 2006 is gebleven. 

De standpunten van de partijen overziend zie je dat de verschillen echt niet zo groot zijn en dat het 

negatieve in de campagne alleen maar kan worden uitgelegd als afgunst. De getallen over de KNSF 

vliegen je weer om de oren. Af en toe vraag je je af of er informatie is die bewust niet wordt gedeeld 

met anderen. Wat ons betreft, wij hebben geprobeerd te bewerkstelligen wat we in 2006 hebben 

toegezegd. Wat ons betreft waren de aantallen geen uitgangspunt. We zijn blij dat in ieder geval behoud 

van het Kruitbos in meerdere verkiezingsprogramma' s is terug te vinden. Nu maar hopen dat de 

definties van Kruitbos niet teveel uiteenlopen. 

  

Sport is belangrijk, daar niet van. Maar er is meer dan sport alleen. En als je oplossingen zoekt voor de 

sportverenigingen in de gemeente dan moeten dat wel duurzame oplossingen zijn. 

Symptoombestrijding, om even een probleem op te lossen, daar wordt op termijn niemand beter van. 

 

Het gemak waarmee door verschillende partijen omgegaan wordt met  'het ambtelijk apparaat'  stelt ons 

erg teleur. Het is de ambtelijke organisatie die, met het bestuur, de problemen te lijf moet gaan. Een 

beetje respect zou wat ons betreft wel op zijn plaats zijn. 

 

De afgelopen periode hebben wij geprobeerd om een bindende factor te zijn tussen de verschillende 

partijen. Vaak met een knipoog en altijd met veel plezier. Voor ons is het niet belangrijk van wie de 

ideeen afkomstig zijn, maar of ze waardevol zijn voor de inwoners. 

We hebben altijd gestaan voor het welbeleven in de gemeente. We hopen dat daar in de komende tijd 

nog iets van beklijft. 
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